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§ 10 
Planärende för samråd - Mälarbanan, sträckan 
Sundbyberg – Spånga  
BRO 2022/207 
 

Beslut  
1. Bromma stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande till stadsbyggnadskontoret som svar på 
samrådsremissen avseende förnyat samråd för Mälarbanan, sträckan 
Sundbyberg - Spånga. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har upprättat ett förslag till detaljplan som 
ger möjlighet till en utbyggnad av Mälarbanan inom sträckan 
Sundbybergs kommungräns till Midgränd vid Bromstens IP, 
Spånga. Utöver järnvägsområdet ingår även bostads- och 
verksamhetsfastigheter som berörs av markintrång samt allmän 
plats i form av gata och park. Detaljplanen omfattar den andra av 
två delsträckor inom Stockholms stad. 
 
Bromma stadsdelsförvaltning har inga synpunkter på planförslaget 
då det inte berör någon del av parkmarken. 
 
Det framgår inte av planförslaget om det kommer att förekomma 
byggtrafik genom stadsdelsområdet Bällsta och Ankarstocksvägen 
under tiden för genomförandet. Planförslaget befaras dock att leda 
till en ökad trafikgenomströmning från Gamla Bromstensvägen via 
Ankarstocksvägen till Sulkyvägen. Trafik och buller påverkar i så 
fall både den förskola som ligger utmed Ankarstocksvägen samt 
övriga närboende. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden förslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/207-1 (Godkänd - R 1) Förnyat samråd 
Mälarbanan, sträckan Sundbyberg-Spånga. 
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